
Protokoll styrelsemöte Axevalla Travförening Torsdag 8 Maj 
 Plats: 150 kvar Närvarande, Emma Möller, Mats Kjellen , Bo Larsson, Mari Laang , Bo Hellkvist, Per 
Jonsson, Caroline Fagerberg och Helena Wallström. 

§ 1 Mötets öppnande Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

§ 2 Godkännande av dagordning Godkändes  

§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 

 - Per Jonsson   valdes  

§4 Protokoll -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till handlingarna  

§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar -Helena  4 st nya medlemmar.  totalt 186 medlemmar. 

Tandemvagnarna är nu betalda samt försäkringen kring dom. 

Fredrik Handfast- Ansökt om aktivitetsbidrag 2x500 kr via Skara kommun. 

Emma- Aktivitetsbidrag på 6000kr från BTR är ansökt för våran Provloppis. 

Hasse- Kollat på ny tv till värmestugan, kostnad ca 3000 kr. 

Handdukarna har kommit, Hasse tar med dessa på Lördag 10/5. 

§6 Skrivelser - Inget inkommit. 

§7 Rapporter -BTR-Årsmöte blev lyckat, lugn och skön resa. Där ca 30 personer deltog samt lite nytt 
folk, Positivt! Björn Bernie Noren hade föreläsning om unghästar.  

-Monteserien- Andra omgången nu riden, uppskattat & fungerar bra. Styrelsemedlemmar får gärna 
vara med som prisutdelare, denna gång var Emma på plats. 

Konsortie 28-29/4 Solvalla -Emma deltog -Pratade om spelandet som går ner, lyfter olika spelupplägg 
på banorna. (tillsammans) 

Axvalla går bra som bana,med plus resultat! det pratades även om sommartrav m.m. 

-Banmöte -Ons 30 April -Mats & Bo L deltog.  Banorna har fått nytt material, och kommunikationen 
(sms) har fungerat från Axvallas sida när banorna varit avstängda pga arbete. Unghästbanan är fin!  

-Ska skrapa banorna efter varje lunchtrav. 

Omklädningsrum för Damer, i dagsläget är det bara 4 platser . Behov finns för större! 

-Möte Lars & Roger 22 april  -Emma & Hasse deltog -Bifoga bilagan. 

§8 Aktiviteter/ Årshjul  

- Provloppis Lördag 10 Maj 

6 st säljare är anmälda till loppisen i nuläget. Allt är under kontroll! 

-Emma har fixat annons och lägger ut på facebook. för att sprida våran provloppis:) samt 

Helena har mailat alla medlemmar en påminnelse. 

-Mats & Bosse fixar Bord, Grillen med tillbehör & Hamburgebröd. 



-Ronny fixar hamburgare. 

-Fredrik (Lotta H) fixar kakor. 

-Emma fixar med tillbehör till hamburgarna, och Helena har handlat resterande dricka m.m. 

-Caroline & Emma tar anmälningar till loppisen. 

 

-Derbyresan -Caroline tar upp anmälningarna till Derbyresan 2025.  

14 personer är anmälda i dagsläget, Nu öppnar anmälan för alla, då tidigare deltagande fått förfrågan 
först. Lappar skrivs ut och hänger upp i fiket samt inskrivningen. Så att vi får en full buss ner till 
Jägersro.  

§9 Nya frågor  

-Per Har tryckt ut en QR kod till provloppen som  betalning för icke medlemmar. 

-Bosse Vill få ut blanketter om P-21 loppen, upplysa medlemmarna att vid en oplacerad häst få 
tillbaka boxhyran. 

Pratat med Caroline Renström på travskolan om en aktivitet & informationsdag med laktalprov 
(mjölksyreprov) detta skulle kollas upp. 

Städning i Vojlokrummet och sortera nr. brickorna görs ev. på Lördag när många är på plats. 

-Helena Vill trycka upp en skylt med information till medlemmarna om våra förmåner och 
erbjudanden i Axvallas Travförening. 

-Mats Önskar en guidad visning på den nya anläggningen/skolan då Elisabeth Sandin är tillbaka. som 
en aktivitet för medlemmar. 

-Emma  Familjedag 1 Juni fått mail av Frida som frågade om vi kunde ställa upp med lite extra i fiket. 
Då det är öppet ställer vi gärna upp! Caroline meddelar Lotta O och Birgitta S som står i 150 kvar 
denna dag att ladda lite extra:) 

Aktiviteter till hösten, Avelsföreläsning med Christina Olsson? Emma kollar detta. 

§10 Nästa möte -Måndag 9 Juni 18:30 

§11 Avslutning Emma tackade för ett givande möte och avslutade detsamma. 
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